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"Jeżeli będzie dalej tak głośno, to ja już na tę imprezę nie przyjdę", to jeden z komentarzy
opublikowanych w Internecie przez uczestników piątkowego przeglądu DJ-ów w parku
miejskim w Iławie.

Dyskusja się rozwinęła - uczestnicy wydarzenia dość licznie zwracali uwagę na to, że muzyka grała
zdecydowanie za głośno, co było dla nich uciążliwe. Przyznał to też organizator - Iławskie Centrum
Kultury. Z innych komentarzy wynika, że na wydarzeniu - którego format tym razem mógł wydawać
się atrakcyjny dla młodszej publiczności - była mała frekwencja.

Na muzycznym wieczorze w parku miejskim w ten piątek Iławskie Centrum Kultury postawiło na
nowość - do przeglądu DJ-ów zgłosili się Revy i Jano, dwaj młodzi iławianie, którzy, jak podaje ICK,
już od kilku lat grają w klubach, gdzie są znani i doceniani.

Jak ten format sprawdził się w parku? Według opinii wielu uczestników - muzyka grała zdecydowanie
za głośno. 



- Siedząc w lokalu, nie można było rozmawiać -
napisała jedna z uczestniczek.

- Własnych myśli nie słyszałem, siedząc kawałek za
żabą. Ludzie prosili, żeby przyciszyć, ale Pan DJ nic
sobie z tego nie robił - to kolejna z opublikowanych
opinii.

Inni ocenili, że muzyka klubowa nie do końca sprawdziła się w tej lokalizacji.

- W parku wszyscy narzekali na muzykę i były prośby
o coś innego, bo starsi ludzie też chcieli się pobawić,
a nie mogli i w parku znowu były pustki - napisała
kolejna osoba.

Iławskie Centrum Kultury przyznało, że "głośność muzyki była momentami wyzwaniem", ale też
zaapelowało o wsparcie dla młodych DJ-ów:

Dziękujemy wszystkim, którzy przyszli na nasze
dzisiejsze wydarzenie w parku. Grali Revy i Jano -
młodzi, kreatywni iławianie, którzy wystartowali w
przeglądzie i zaprezentowali swoje umiejętności. Revy i
Jano to wykonawcy, którzy grają w klubach już od kilku lat,
gdzie są znani i doceniani przez publiczność.
Ich występy były pełne energii i pasji.

Wiemy, wiemy... poziom głośności nie każdemu
przypadł do gustu, dlatego prosimy o spojrzenie z
szerszej perspektywy i docenienie ich zapału. Chłopaki
pokazali, że potrafią w dobrą muzę.

Dziękujemy młodzieży, która słuchała i tańczyła. Ogromnie
doceniamy wszystkie formy Waszego uczestnictwa. 

Choć głośność muzyki była momentami wyzwaniem,



to ważne, by dać tym młodym talentom szansę na
rozwój i doskonalenie ich umiejętności.

Od redakcji, subiektywnie

Które z wydarzeń w parku miejskim w Iławie należały do najbardziej udanych? W naszej ocenie - te,
podczas których występowały zespoły grające na żywo standardy polskiej i zagranicznej muzyki
rozrywkowej i tanecznej lub DJ-e z podobnym repertuarem - i w tym kierunku chyba warto iść. Są
liczne komentarze, że takie imprezy powinny być regularne, cykliczne - najlepiej, gdyby odbywały się
co tydzień. No i warto pamiętać o gościach lokali gastronomicznych w parku miejskim - wielu z nich
przychodzi, by porozmawiać ze znajomymi, a zatem nie powinno być aż tak głośno.

Czekamy też na Wasze komentarze!

Red. kontakt@infoilawa.pl.
Zdjęcia: organizator - Iławskie Centrum Kultury.
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